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Protokół Nr XXIII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 6 kwietnia 2021r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12.30. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://www.youtube.com/watch?v=i3TymwAwfuI&list=PL-7Ux-

3EgMtZSx8cc-YLe45cLAbjVyKlk  

Ad. 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

           Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, 

Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy i protokolanta.  

Ad. 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

           otwarcia obecnych jest 12 radnych w związku z tym rada jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 3.Przewodnicząca  rady poinformowała, że w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie  

          gminnym Burmistrz złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad trzech 

projektów uchwał. Radni projekty tych uchwał otrzymali w materiałach na sesję. 

Poinformowała, że wprowadza do porządku obrad sesji projekty uchwał wniesione przez 

burmistrza jako kolejne punkty: 

11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia 

przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 3 do Porozumienia międzygminnego 

określającego zasady współpracy przy przygotowaniu i realizacji instrumentu Zintegrowane 

Inwestycje Terytorialne Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia 

przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 1 do Porozumienia międzygminnego w sprawie 

określenia zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu własnego 

pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie działania podmiotu 

realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 2014 – 2020,  

w latach 2020 – 2022. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia 

przez Miasto i Gminę Pierzchnica Porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia 

Gminie Kielce zadania publicznego i ustalenia zasad współpracy w zakresie opracowania 

dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności dla Kielc i Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 

Dotychczasowe punkty porządku obrad 11, 12 i 13 otrzymują kolejną numerację 

odpowiednio jako 14, 15 i 16. 

Zapytała czy są uwagi, wnioski do porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag, wniosków  

do porządku obrad. 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

https://www.youtube.com/watch?v=i3TymwAwfuI&list=PL-7Ux-3EgMtZSx8cc-YLe45cLAbjVyKlk
https://www.youtube.com/watch?v=i3TymwAwfuI&list=PL-7Ux-3EgMtZSx8cc-YLe45cLAbjVyKlk
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał ostatniej sesji. 

6. Nowelizacja budżetu gminy na rok 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian statutu Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Pierzchnicy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Pierzchnica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia 

cywilnoprawnego o ustanowieniu Zielonego Klastra Energii. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia 

przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 3 do Porozumienia międzygminnego 

określającego zasady współpracy przy przygotowaniu i realizacji instrumentu 

Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia 

przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 1 do Porozumienia międzygminnego w 

sprawie określenia zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu 

własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie działania 

podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 2014 – 

2020, w latach 2020 – 2022. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia 

przez Miasto i Gminę Pierzchnica Porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia 

Gminie Kielce zadania publicznego i ustalenia zasad współpracy w zakresie opracowania 

dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności dla Kielc i Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 

14. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Pierzchnicy za 2020r. 

15. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych za 2020r. 

16. Wolne wnioski. 

Ad. 4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu  

            z poprzedniej sesji w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniej sesji. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Ad. 5.Przewodnicząca rady poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji  

          uchwał poprzedniej sesji.  

Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie występowali w sprawie sprawozdania. 

 

Ad.6. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  

          Gminy na rok 2021. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja 

budżetowa i wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką 

informację na temat wprowadzanych zmian w budżecie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych o kwotę 70 500 zł i o taką samą kwotę zwiększa się plan wydatków 

Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - Plan 

dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków 

do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity 

wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2021 roku, w załączniku 

Nr 4 zadania inwestycyjne roczne w 2021 roku, w załączniku Nr 5 dochody i wydatki związane 

z realizacją zadań  realizowanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami 

samorządu terytorialnego w 2021 roku i w załączniku Nr 6 dotacje celowe w 2021 roku. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad wprowadzanymi zmianami w budżecie. 

Radni nie zabierali  głosu w dyskusji w temacie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy na rok 2021. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy  

na rok 2021 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXIII/8/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2021 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.7.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale  

         w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-

2036. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która wydała 

opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację  

o wprowadzanych zmianach. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian  wprowadzonych przed chwilą uchwałą 

w sprawie zmian w budżecie gminy oraz zarządzeń wydanych przez Burmistrza od ostatniej 

sesji. Omówił zmiany, które dokładnie wyjaśnione są w objaśnieniach do wieloletniej prognozy 

finansowej określonych załącznikiem nr 3 do projektu uchwały. 
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Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXIII/9/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian statutu    

         Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy. Poinformowała, że 

projektem uchwały zajmowała się komisja samorządowa i  wydała opinię pozytywną. 

Przedstawiła brzmienie uzasadnienia do projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza o informację 

sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zgodnie z treścią uzasadnienia następują pewne zmiany  

w statucie Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej. Kiedyś były w użyciu określenia 

organów gminy Wójt czy rada gminy teraz jest Burmistrz i rada miejska. Zmiany dotyczące  

w § 15 to pewne sprawy reguluje ustawa i zapisy w statucie stały się nieaktualne. Pozostaje 

zapis bardzo istotny, że zakład prowadzi działalność leczniczą w dwóch placówkach  

w Pierzchnicy przy ul. Szkolnej 30 i w Drugnia 28. Jest zapisane nazewnictwo komórek 

organizacyjnych zgodnie z tym co jest w rejestrze działalności medycznych. Narodowy 

Fundusz Zdrowia określa nazwy komórek i jest to dostosowanie do tych nazw narodowego 

funduszu. Wprowadza się nową komórkę organizacyjną poradnia położnej w poz w Pierzchnicy 

ponieważ zgodnie z przepisami jest obowiązek utworzenia takiej poradni. Finansowanie tej 

poradni będzie bezpośrednio NFZ i działalność takiej poradni ma się samo finansować. 

Przewodnicząca zapytała radnych czy mają pytania, uwagi w sprawie projektu uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian statutu Samorządowego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian statutu 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXIII/10/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian statutu Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Pierzchnicy została podjęta jednogłośnie.  
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Ad.9.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu  

         Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Pierzchnica. 

Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja samorządowa i  wydała opinię 

pozytywną. Przedstawiła brzmienie uzasadnienia do projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza  

o informację sprawie projektu uchwały. 

  Burmistrz poinformował, że zgodnie ze znowelizowaną ustawą jest obowiązek 

uchwalenia nowego regulaminu. Procedura jest taka, że rada najpierw uchwala projekt 

regulaminu i  ten projekt jest przesyłany do zaopiniowania do Wód Polskich. Po uzyskaniu 

opinii po ewentualnych uwagach rada uchwala właściwy regulamin, który będzie obowiązywał. 

Przewodnicząca zapytała radnych czy mają pytania, uwagi w sprawie projektu uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Pierzchnica w związku z tym 

przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Pierzchnica 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXIII/11/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Pierzchnica została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 10.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli  

            przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego o ustanowieniu Zielonego Klastra 

Energii . Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja samorządowa i  wydała 

opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest to wspólna inicjatywa dziewięciu gmin. Jest 

propozycja utworzenia takiego klastra aby stworzyć możliwość pozyskania pieniędzy. Takie 

klastry mają możliwość pozyskania dotacji na wykonanie odnawialnych źródeł energii  

na obiektach użyteczności publicznej. Są plany żeby takie źródła zainstalować na szkole,  

w świetlicach czy oczyszczalni ścieków i ujęciach wody aby płacić mniejsze rachunki za prąd. 

Przewodnicząca zapytała radnych czy mają pytania, uwagi w sprawie projektu uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

do porozumienia cywilnoprawnego o ustanowieniu Zielonego Klastra Energii w związku z tym 

przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego o ustanowieniu Zielonego Klastra Energii 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXIII/12/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego  

o ustanowieniu Zielonego Klastra Energii została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.11.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli  

           współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu 

nr 3 do Porozumienia międzygminnego określającego zasady współpracy przy przygotowaniu 

i realizacji instrumentu Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa  

i  wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że te trzy projekty uchwał wprowadzone do porządku 

związane są bezpośrednio z faktem włączenia Gminy Pierzchnica do Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego. Przypomniał historię działań jakie były podejmowane żeby doszło  

do włączenia Gminy Pierzchnica do Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. Podkreślił, że 

faktem się stało włączenie gminy do KOF w dniu 29 marca 2021r. bo na sesji Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego została zatwierdzona strategia województwa, w której został 

wyznaczony nowy obszar KOF. Żeby gmina mogła skorzystać z możliwości to musi być  

w porozumieniu ponieważ Kielecki Obszar Funkcjonalny to jest miasto Kielce i porozumienie 

12 gmin wokół Kielc. Trzeba podpisać aneks ze wszystkimi gminami, że gmina nasza staje się 

pełnoprawnym członkiem tego porozumienia i żeby jako Burmistrz mógł to porozumienie 

podpisać to musi mieć zgodę rady miejskiej. Ten pierwszy projekt uchwały to jest właściwie 

wyrażenie zgody na podpisanie aneksu do tego porozumienia żeby włączyć Gminę Pierzchnica 

do KOF. Powiedział, że omówi wszystkie trzy projekty razem, bo one wiążą się ze sobą. 

Kolejny projekt uchwały o numerze 14 dotyczy tego, że to porozumienie 12 gmin i miasta 

Kielce obsługuje takie biuro, na które jest część pieniędzy unijnych, a część gminy wkładają. 

Opłata jest naliczana proporcjonalnie do liczby mieszkańców gminy i na ten rok jest 

przewidziana składka 2,5 tys. zł. Musi być tu też być zawarty aneks do porozumienia i żeby 

mógł podpisać taki aneks potrzebna jest zgoda rady miejskiej. Trzeci projekt uchwały  

o numerze 15 dotyczy powierzenia miastu Kielce opracowania dokumentacji strategicznej  

na przyszłą perspektywę finansową tzw. Plan Zrównoważonej Mobilności dla Kielc  

i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. Wszystkie gminy z tego obszaru przekazują 

upoważnienie dla Miasta Kielce ponieważ Kielce są tym  ośrodkiem wiodącym i oni ze swojej 

perspektywy będą opracowywać plan uwzględniając wnioski gmin. Plan ten jest niezbędny 

żeby móc korzystać z pieniędzy unijnych z nowej perspektywy, które gdzieś za około dwa lata 

powinny być dostępne. Zwrócił się do radnych o poparcie tych projektów uchwał żeby  

w przyszłości można było skorzystać z możliwości pozyskania środków finansowych. 

Przewodnicząca zapytała radnych czy mają pytania, uwagi w sprawie projektu uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania 

z innymi gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 3 do Porozumienia 

międzygminnego określającego zasady współpracy przy przygotowaniu i realizacji instrumentu 

Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego w związku z tym 

przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli 

współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 3  

do Porozumienia międzygminnego określającego zasady współpracy przy przygotowaniu  

i realizacji instrumentu Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXIII/13/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez 

Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 3 do Porozumienia międzygminnego określającego 

zasady współpracy przy przygotowaniu i realizacji instrumentu Zintegrowane Inwestycje 

Terytorialne Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.12.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli  

           współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu 

nr 1 do Porozumienia międzygminnego w sprawie określenia  zasad rozliczeń finansowych,  

w tym ponoszenia i rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach 

Dotacji na wsparcie działania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne  

ze środków POPT 2014-2020, w latach 2020-2022. Poinformowała, że projektem uchwały 

zajmowała się komisja budżetowa i  wydała opinię pozytywną. Powiedziała, że Burmistrz 

omówił ten projekt uchwały wcześniej i jeżeli są pytania, uwagi do tego projektu to można 

zabierać głos. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania 

z innymi gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 1 do Porozumienia 

międzygminnego w sprawie określenia  zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia  

i rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie 

działania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne  ze środków POPT 

2014-2020, w latach 2020-2022 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli 

współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 1  

do Porozumienia międzygminnego w sprawie określenia  zasad rozliczeń finansowych, w tym 

ponoszenia i rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji 

na wsparcie działania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne   

ze środków POPT 2014-2020, w latach 2020-2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXIII/14/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez 

Miasto i Gminę Pierzchnica Aneksu nr 1 do Porozumienia międzygminnego w sprawie 

określenia  zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu własnego 

pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie działania podmiotu 
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realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne  ze środków POPT 2014-2020, w latach 

2020-2022 została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.13.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli  

           współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Pierzchnica 

Porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Gminie Kielce zadania publicznego  

i ustalenia zasad współpracy w zakresie opracowania dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej 

Mobilności dla Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. Poinformowała, że projektem 

uchwały zajmowała się komisja budżetowa i wydała opinię pozytywną. Powiedziała, że 

Burmistrz omówił ten projekt uchwały wcześniej i jeżeli są pytania, uwagi do tego projektu to 

można zabierać głos. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania 

z innymi gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Pierzchnica Porozumienia 

międzygminnego w sprawie powierzenia Gminie Kielce zadania publicznego i ustalenia zasad 

współpracy w zakresie opracowania dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności dla 

Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego w związku z tym przewodnicząca rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli 

współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Pierzchnica Porozumienia 

międzygminnego w sprawie powierzenia Gminie Kielce zadania publicznego i ustalenia zasad 

współpracy w zakresie opracowania dokumentu pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności dla 

Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXIII/15/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez 

Miasto i Gminę Pierzchnica Porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Gminie 

Kielce zadania publicznego i ustalenia zasad współpracy w zakresie opracowania dokumentu 

pn. „Plan Zrównoważonej Mobilności dla Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.14.Przewodnicząca powitała przybyłą na sesję Panią Kamilę Jurek Kierownika  

           Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy. Poddała pod obrady 

temat sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Pierzchnicy za 2020r. Poinformowała, że komisja rewizyjna kontrolowała funkcjonowanie 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy i  nie wnosiła uwag, 

pozytywnie oceniając działalność ośrodka pomocy społecznej. Działalność ośrodka pomocy 

społecznej analizowała również komisja samorządowa i również pozytywnie oceniała 

działalność ośrodka pomocy społecznej. Zwróciła się do kierownika ośrodka pomocy 

społecznej o przedstawienie sprawozdania. 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy pani Kamila 

Jurek poinformowała, że sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Pierzchnicy za rok 2020r. zawiera również sprawozdania z realizacji programów 
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a mianowicie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w gminie Pierzchnica w roku 2020, Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w roku 2020 oraz Gminnego Programu dla rodzin wielodzietnych Karta Dużej 

Rodziny za rok 2020.  

Kierownik przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Pierzchnicy za rok 2020. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Pełne wystąpienie Kierownika ośrodka pomocy społecznej zostało zarejestrowane w nagraniu 

z obrad sesji. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji w temacie działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Pierzchnicy za 2020r. w związku z tym przewodnicząca zamknęła temat. 

 

Ad.15.Przewodnicząca rady poddała pod obrady temat sprawozdanie z realizacji Strategii  

           Rozwiązywania Problemów Społecznych w roku 2020. Zwróciła się do kierownika 

ośrodka pomocy społecznej o przybliżenie sprawozdania. 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pierzchnicy pani Kamila 

Jurek poinformowała, że obowiązek opracowania i realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych wynika z ustawy o pomocy społecznej. Natomiast sprawozdanie jest 

przygotowywane w oparciu o informacje cząstkowe, które otrzymuje z podmiotów i organizacji 

funkcjonujących na terenie gminy. Ze względu na sytuację jaka panowała w poprzednim roku 

ze względu na pandemię realizacja strategii była utrudniona. To co się dało realizować było 

robione. 

Pełne wystąpienie Kierownika ośrodka pomocy społecznej zostało zarejestrowane w nagraniu 

z obrad sesji. 

Radni nie zabierali głosu w temacie sprawozdania z realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w roku 2020 w związku z tym przewodnicząca zamknęła temat. 

 

Ad.16.Wolne wnioski. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał czy wiadomo coś na temat niszczenia znaków 

drogowych. Na terenie Pierzchnicy jest naniszczone dużo znaków drogowych. Policja podobno 

dwie osoby złapała ale to są takie pogłoski.  

 Radna Kamila Adamczyk zgłosiła sprawę drogi gminnej koło kamionki w Wierzbiu  

i jej stopniowego zasypywania przez odpady z przerobu kamienia. Użytkownicy drogi muszą 

zjeżdżać na pobocze żeby omijać nasyp. Zgłosiła również zakręt przed samym Wierzbiem, że 

jest bardzo niebezpieczny, są trudności z wymijaniem się pojazdów. Zgłosiła również, że  

z funduszu sołeckiego przeznaczyli niewielką kwotę na plac zabaw, który ma powstać  

w centrum Wierzbia, bo ten stary nie nadaje się do użytkowania. Zapytała czy będzie jakieś 

sprawdzenie starego placu, bo część urządzeń jest zepsutych nie nadających się  

do użytkowania. Pojawiły się również szerszenie jak były ciepłe dni i chyba w tych starych 

drzewach będą zakładać gniazda. 

 Odpowiedzi na zgłoszenia udzielił Burmistrz. 

 Odnośnie zniszczonych znaków powiedział, że było zgłoszenie do policji, natomiast 

jakie ustalenia policja poczyniła to na dzień dzisiejszy powiedział, że jeszcze nie wie. 

Zgłoszenie takie było ale czy faktycznie coś ustalili  kto to zniszczył nie ma wiedzy. Powiedział, 

że jak mieszkańcy zgłaszają i ten kto to widzi to najlepiej w tym momencie zgłaszać na policję, 
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bo jak nie zostanie ustalony sprawca to tylko zostanie stwierdzone, że zostało zniszczone. 

Powiedział, że przy modernizacji rynku przewidziany jest montaż chyba pięciu kamer, także 

rynek zmonitorowany i przy dewastacji łatwiej będzie namierzyć sprawcę. 

 Odnośnie drogi gminnej przy kopalni w Wierzbiu sprawa ta jest od wielu lat. Ta 

kopalnia powoli kończy swoją działalność. Powiedział, że z tego co wie to wspólnota 

wypowiedziała umowę, także nie wiadomo czy będzie to kontynuowane. Było spotkanie  

z właścicielami i oni stwierdzili, że w ramach rekultywacji to wszystko będzie przerzucone  

do wyrobiska.  

Kwestia placu zabaw to do końca kwietnia jakby się sprawa wyjaśni ponieważ był nabór 

wniosków do Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na inwestycje w miejscowościach, 

w których były PGR-y. Tak się składa, że w gminie dwie miejscowości kwalifikowały się  

do tego programu tj. Maleszowa i Wierzbie. Mówił, że złożył wniosek na nowy plac zabaw  

w Wierzbiu. Według informacji na stronie rządowej do końca kwietnia ma być rozstrzygnięcie. 

Jeśli będzie pozytywnie rozpatrzony wniosek to zostanie wykonany cały plac zabaw nowy.  

Na dzień dzisiejszy nie podejmowane są żadne działania, bo nie wiadomo jaki zakres, jak nie 

będzie dotacji to będzie robione w ramach własnych środków. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział  

i zamknęła dwudziestą trzecią sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy.  

Sesja zakończyła się o godzinie 13.30. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S. Kielesiński 

Przewodnicząca Rady 

       (-) Maria Łopatowska 

 


